
5 Pièces

165 m²

Réf. VVI50000764

1 330 000 €

Plan-de-la-Tour
Maison à vendre (83120)
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Au  coeur  d'un  quartier  calme  du  Plan  de  la  tour,  proche  de  toutes

commodités  à  quelques  minutes  en  voiture,  belle  villa  de  plain-pied

d'une surface habitable d'environ 165 m2 ,un garage d'environ 26 m2

et  une  bunanderie  de  10  m2  ,  exposée  plein  sud  et  édifiée  sur  un

terrain de 1500 m2. Cette jolie villa se compose d'une entrée , toilette

invité  ,petit  vestiaire  et  un accés vers  le  garage.  Une grande piece de

vie  ,  salon  &  salle  à  manger  ouvert  sur  une  cuisine  américaine

entierement  équipée et  spacieuse.  Le tout  pour  une surface d'environ

70 m2. Coté nuit , 4 chambres de beaux volumes dont 2 ...

In the heart of a quiet area of Plan de la tour, close to all amenities a few minutes

by car, beautiful single-storey villa with a surface area of approximately 160 m2 and

a garage of 20 m2, facing south and built on a plot of 1500 m2. This pretty villa

consists of an entrance, guest toilet, small cloakroom and access to the garage. A

large living room, lounge & dining room opening onto a fully equipped and spacious

American  kitchen.  All  for  a  surface  area  of  approximately  70  m2.  Night  side,  4

spacious bedrooms including 2 en suite,  1 independent  bathroom and toilet.  The

main master bedroom ...
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